
Żaneta Kwapisz
Radna Rady Miasta Koszalina

Koszalin, 15 listopada 2021 r.

Pan
Piotr Jedliński
Prezydent Miasta Koszalina

INTERPEICJA

dot. zakupienia regałów na znicze do ponownego wykorzystania

Szanowny Panie Prezydencie,

Na każdym cmentarzu generowana jest bardzo duża ilość śmieci. Zużyte znicze, 
często w bardzo dobrym stanie, wyrzucane są do kosza. Ich utylizacja wiąże się nie tylko z 
dużymi kosztami, ale i negatywnie wpływa na nasze środowisko. W wielu polskich miastach 
wprowadzone zostały specjalne regały na używane znicze. Dzięki nim osoby sprzątające 
groby, zamiast wyrzucać niepotrzebne znicze do pojemników na odpady, mają możliwość 
pozostawienia ich na regale, by inne osoby mogły z tych zniczy nieodpłatnie skorzystać. Takie 
rozwiązanie umożliwi wielokrotne używanie jeszcze dobrych, nieuszkodzonych i 
kompletnych osłon na znicze, przez co przyczyni się do zmniejszenia ilości odpadów w 
pojemnikach na cmentarzu.

Zwracam się zatem do Pana Prezydenta z prośbą o rozważenie możliwości ustawienia 
regałów na znicze do ponownego wykorzystania na Koszalińskim Cmentarzu Komunalnym. 
Myślę, że dobrym pomysłem byłoby także umieszczenie przy regałach stojaków na szczotki, 
szufelki, wiaderka i konewki, tak by osoby sprzątające groby mogłyby z nich korzystać.
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